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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 
Προς τους Υπουργούς: Εσωτερικών, κ. Π. Θεοδωρικάκο 
                                        Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Ι. Βρούτση 
 
 
Θέμα: «Διοικητική αποβολή οικογένειας Ρομά από περιοχή του Δήμου 
Φυλής» 
  
 
Κύριοι Υπουργοί, 

Τα προγράμματα της μετεγκατάστασης σε αυτόνομες κατοικίες των οικογενειών 
Ρομά, που είχαν καταγραφεί να διαμένουν σε καταυλισμούς εντάσσονται στην 
ευρύτερη στρατηγική της Ευρωπαϊκής Ένωσης για την ενσωμάτωση του πληθυσμού 
των Ρομά στην κοινωνία, καθώς έχει παρατηρηθεί ότι οι συνθήκες διαβίωσης σε 
ποσοστό σε λυόμενα, παράγκες, καλύβια και γενικώς σε καταλύματα πρόχειρης 
κατασκευής, συνωστισμένοι, χωρίς τις βασικές τεχνικές και κοινωνικές υποδομές, 
αποτελούν εμπόδιο για την αξιοπρεπή διαβίωσή τους και την κοινωνική ένταξή τους.  

Σύμφωνα με υπόμνημα της Πανελλαδικής Συνομοσπονδίας Ελλήνων Ρομά «Ελλάν 
Πασσέ», 15 και πλέον Ρομά στον Δήμο Φυλής έχουν υποστεί διοικητική αποβολή από 
το χώρο στο οποίο ήταν εγκατεστημένοι, χωρίς αντίστοιχης μέριμνας για την 
μετεγκατάστασή τους αλλά ούτε και δυνατότητας παράτασης προθεσμίας 
μετεγκατάστασης.    
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Επειδή η εν λόγω πράξη μπορεί να οδηγήσει στην περαιτέρω φτωχοποίηση των 
συγκεκριμένων πολιτών ενώ ελλοχεύουν σοβαροί κίνδυνοι για την υγεία τους υπό τις 
υπαρκτές απειλές της πανδημίας του κορωνοϊού, 

Επειδή οι εν λόγω πολίτες στερούνται σταθερών οικονομικών πόρων που θα τους 
επέτρεπαν τη δυνατότητα εύρεσης στέγασης, 

 Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί, 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου η διαδικασία 
μετεγκατάστασης  της ελληνικής Ρομά κοινότητας να συνάδει με την 
προστασία και την παροχή των βασικών και θεμελιωδών ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων, μεταξύ των οποίων και η στέγαση; 

2. Με ποια μέτρα προτίθενται τα συναρμόδια Υπουργεία να στηρίξουν τα μέλη 
της ελληνικής Ρομά κοινότητας, προκειμένου να επιτευχθεί καλύτερη 
ενσωμάτωσή τους στην ευρύτερη κοινωνία και να βελτιωθούν οι συνθήκες 
διαβίωσης τους;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 

 

Ευαγγελία Λιακούλη 
 
 
 

Νάντια Γιαννακοπούλου 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

 




